
Záznam z III. zasadnutia  

Komisie kultúry, školstva a športu  

konanej dňa 4.5.2023 

 
 

Predseda komisie:   Mgr. Marián Horenský, PhD. 
 
Prítomní:                        Mgr. Pavol Popovec; Ing. Marcela Pavličková, PhD.; Mgr. Ľubica 

Fedorová; Ing. Milan Pach; František Palkó; Matúš Nemec; Ing. 
Katarína Mamáková; Iveta Zelinková 

 
Ospravedlnení:             Bc. Marián Podolinský; Ing. Roman Matoušek; Bc. Dávid Karľa; 

Iveta Adamčíková 
 
Za MiÚ:                           Mgr. Dana Dračková, PhD.; Mgr. Lucia Rácová 
 
Pozvaní:           Mgr. Ladislav Lörinc 
 
Hostia:     
 
Program:  

1. Schválenie programu rokovania 
2. Uskutočnené podujatia 
3. Pripravované podujatia  
4. Rôzne  
5. Záver 

 

1. Schválenie programu rokovania 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol p. Horenský, ktorý zároveň privítal všetkých členov 
komisie. Komisia bola uznášaniaschopná. Neprítomných členov ospravedlnil. Zároveň privítal 
aj starostu MČ, p. Lörinca. Komisia zasadala v neplánovanom termíne z dôvodu poskytnutia 
informácií o konaní podujatí počas roku 2023, ktoré majú súvis s oslavou 40. výročia sídliska. 
Nakoľko nik z prítomných nemal žiaden bod na doplnenie programu rokovania, hlasovalo sa 
o programe rokovania.  
Návrh na uznesenie č. 20230504/1: 

 „KKŠaM schvaľuje program III. zasadnutia KKŠaM.“ 
(  9   -   0  -   0  ) 

 
 

2. Uskutočnené podujatia 

P. Horenský s informoval o uskutočnených podujatí: 
- Deň detí na KVP; 
- Uvítanie novorodeniatok. 

Členovia komisie  vyjadrili svoje postrehy k uskutočneným podujatiam, na ktorých sa 
zúčastnili. P. Pach vyjadril spokojnosť, ktorá sa týka spolupráce s Kositom a Mestskými lesmi.  
 



Návrh na uznesenie č. 20230504/2: 
 „KKŠaM berie na vedomie informáciu o uskutočnených podujatiach.“   

(  9   -   0  -   0  ) 
 
 

3. Pripravované podujatia 

P. Dračková informovala prostredníctvom prezentácie o projekte „40. výročie KVP“, 
ktorého súčasťou bude séria podujatí kultúrne, spoločenského a športového charakteru. 
Celkovo pri tejto príležitosti sa uskutoční symbolicky 40 podujatí. Pred každým podujatím 
bude zasielaná informácia s možnosťou zúčastnenia sa. Prezentácia bude zaslaná všetkým 
členom komisie. Bližšie informácie o celom koncepte budú súčasťou špeciálneho vydania 
občasníka KVaPka.  

P. starosta informoval, že je ešte stále možnosť zasielať pripomienky a podieľať sa na 
príprave a organizácii podujatí. Tohto času rozpočet nie je finančne krytý pre potreby 
všetkých podujatí, avšak MČ sa zapája do rôznych grantových výziev.  

P. Nemec sa informoval o informačnom chodníku. P. Horenský reagoval, že existuje na 
to uznesenie Miestneho zastupiteľstva, ktoré pojednáva o možnosti aktualizovať predmetné 
tabule. S najväčšou pravdepodobnosťou bude snaha získať grant pre tento projekt.  

P. Adamčíková otvorila tému medziblokovej burzy. Na najbližšie zasadnutie komisie 
poskytne bližšie informácie a koncept, ktorý by sa približoval jej predstavám.   
Návrh na uznesenie č. 20230504/3: 

 „KKŠaM berie na vedomie informatívnu správu ku konceptu „40. výročie KVP“.“    
(  9   -   0  -   0  ) 

P. Dračková informovala o koncepte Olympiády mestských častí, do ktorej sa zapojilo 8 
MČ. Informovala o jednotlivých termínoch a druhoch športových disciplín ako aj 
o dohodnutých pravidlách, ktoré vzišli zo stretnutí zástupcov jednotlivých MČ. P. Horenský je 
toho názoru, že niektoré podujatia bolo vhodnejšie plánovať počas víkendových dní.   
Návrh na uznesenie č. 20230504/4: 
 „KKŠaM berie na vedomie informatívnu správu ku konceptu „Olympiáda mestských častí“.“    

(  9   -   0  -   0  ) 
 
 

4. Rôzne 

P. Rácová informovala o projekte revitalizácie ihriska na Starozagorskej ulici, ktoré sa 
nesie v rovnakom duchu, ako ihrisko na Cottbuskej ulici. Partnerom je ten istý subjekt. 
Taktiež dala do pozornosti podujatie Košické Benátky.  

P. Popovec oceňuje prípravu podujatí k 40. výročiu KVP, avšak dáva do pozornosti 
možnosť realizácie florbalového turnaja 3x3.  

P. Pach navrhol v prípade potreby osloviť majstra sveta v trojboji, ktorý pochádza z MČ 
Myslava, ktorý by mohol byť súčasťou niektorého z podujatí MČ.  
 

5. Záver 

P. Horenský na záver ukončil zasadnutie komisie a zúčastneným poďakoval za účasť 
a spoluprácu na zasadnutí komisie. 

 
                                   Mgr. Marián Horenský, PhD., v. r.  

                                                                                                                                   predseda Komisie KŠaM            
Zapísal:  Mgr. Marián Horenský, PhD. 


